
PROCES VERBAL 
Incheiat astazi 23.01.2025 

    La sediul Primariei comunei Puchenii Mari are loc sedinta ordinara a Consiliului Local pe luna 
ianuarie 2025, sedinta convocata de Primarul comunei Puchenii Mari prin Dispozitia 
nr.9/17.01.2025. 
    Invitatia la sedinta a fost transmisa domnilor consilieri de secretarul general al comunei 
Puchenii Mari, pe e-mail, tabelul convocator inregistrat la nr.1212/17.01.2025. 
   In urma apelului nominal s-a constatat ca la sedinta au fost prezenti un numar de 15 consilieri 
din cei 15 consilieri ai comunei Puchenii Mari, din care 13 prezenti fizic si 2 online, sedinta fiind 
legal constituita. La sedinta participa dna Ceocea Mariana secretar general si dl primar Negoi 
Constantin. 
   Mentionam ca in sala de sedinte sunt prezenti si domnul Felix Bulearca – deputat de Prahova 
din cadrul partidului USR si domnul Catalin Ignat – consilier judetean in cadrul Consiliului 
Judetean Prahova. 
    Dna presedinte de sedinta consilier Gradinaru Vasilica, deschide sedinta si prezinta ordinea 
de zi pe care  o supune spre aprobare. 
   Se supune la vot si este votata  in unanimitate. 
      Primul punct de pe ordinea de zi este aprobarea procesului verbal al sedintei ordinare a 
Consiliului Local al comunei Puchenii Mari, judetul Prahova din data de 17.12.2024 si aprobarea 
procesului verbal al sedintei extraordinare de indata din 18.12.2025. 
   Se supune la vot si se voteaza in unanimitate. 
   Al doilea  punct de pe ordinea de zi este Proiectul de hotarare nr.15738/29.11.2024 privind 
modificarea Hotararii Consiliului Local al comunei Puchenii Mari nr.71/2020 privind adoptarea 
Regulamentului de Organizare si Functionare al Consiliului Local, proiect initiat de catre 
consilierii locali USR, dna Udrea Lavinia Ioana, dl Cozar Octavian-Ionut si dna Pandelache 
Monica-Marinela . 
Urmatorul proiect de hotarare nr.1/15.01.2025 initiat de catre dl. Primar al comunei Puchenii 
Mari privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare a Consiliului Local al 
comunei Puchenii Mari. 
Dna presedinte de sedinta consilier Gradinaru Vasilica, propune sa  amanam pana la sedinta de 
Consiliu local urmatoare, aceste 2 proiecte deoarece amendamentele aduse de catre domnii 
consilieri USR, sunt in numar mare si trebuiesc discutate si stabilite conform legislatiei in 
vigoare. 
    Se supune la vot si  se voteaza in unanimitate pentru amanarea acestor 2 proiecte de 
hotarari. 
    Dna presedinte de sedinta consilier Gradinaru Vasilica trece mai departe la punctul 4 de pe 
ordinea de zi, proiectul de hotarare nr.2/17.01.2025 privind organizarea retelei unitatilor de 
invatamant preuniversitar de stat, pentru anul scolar 2024-2025 la nivelul comunei Puchenii 
Mari, judetul Prahova.  
    Se supune la vot si  se voteaza in unanimitate. 
  Dna presedinte de sedinta consilier Gradinaru Vasilica trece mai departe la punctul 5 de pe 
ordinea de zi, proiectul de hotarare nr.3/17.01.2025 privind acordarea unui mandat special 
pentru primarul comunei Puchenii Mari  sa voteze in numele comunei Puchenii Mari si pe 
seama acesteia in Adunarea Generala a Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara “Parteneriatul 
pentru Managementul Deseurilor Prahova”. 
    Se supune la vot si  se voteaza in unanimitate. 
  Dna presedinte de sedinta consilier Gradinaru Vasilica trece mai departe la punctul 6 de pe 
ordinea de zi, proiectul de hotarare nr.4/17.01.2025 privind desemnarea reprezentantilor 
comunei Puchenii Mari in Adunarea Generala a Asociatilor si modificarea Actului Constitutiv al 
S.C. APA-CANAL PUCHENII MARI S.R.L. 



   Dupa prezentarea proiectului de hotarare dna consilier Gradinaru Vasilica, presedinte de 
sedinta, propune amanarea acestui proiect deoarece ar dori sa vada tot ce a stat la baza 
infiintarii acestei Societati. 
     Intervine doamna secretar general Ceocea Mariana si spune ca o sa roage colegii de la 
Societatea APA-CANAL PUCHENII MARI SRL sa  puna la dispozitia dumnealor toata  
documentatia respectiva dar acest proiect de hotarare nu suporta  amanare,  deoarece necesita 
urgent aprobarea desemnarii  noilor reprezentanti in Consiliul de Administratie in vederea 
emiterii  altei hotarari prin care se aproba  declansarea procedurii de selectie a Administratorilor 
Societatii pentru mandat de 4 ani conform Legislatiei in vigoare privind guvernanta corporativa a 
intreprinderilor publice, dupa care dna consilier Gradinaru Vasilica, presedinte de sedinta este 
de acord sa mergem mai departe si sa o supunem la vot dupa propunerile facute. 
    Dna consilier Maluroiu Maria Magdalena propune ca in sedinta urmatoare sa li se puna la 
dispozitie Statutul Societatii si Actul Constitutiv al acestei Societati. 
    Dupa care domnul consilier Herea Constantin a propus ca membru in acest Consiliu de 
Administratie pe domnul consilier Dumitrache Marian. 
    Domnul consilier Petre Constantin propune pe domnul Herea Constantin. 
    Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot si se voteaza astfel: 
    Pentru domnul consilier Dumitrache Marian  au fost 15 voturi pentru, iar pentru domnul 
consilier Herea Constantin au fost 14 voturi pentru si 1 abtinere(dna consilier Gradinaru 
Vasilica). 
   Dna consilier Gradinaru Vasilica mentioneaza dupa ce au fost supuse la vot propunerile 
tuturor, ca domnul consilier Herea Constantin se gandea ca ar fi indicat sa fie administrator la 
Societatea APA-CANAL PUCHENII MARI S.R.L. nu ca reprezentant in Consiliul de 
Administratie, dupa care domnul primar Negoi Constantin intervine si zice ca acest lucru este de 
discutat si cu dumnealui, nu dansii hotarasc totul. 
   Dupa aceste discutii dna presedinte de sedinta consilier Gradinaru Vasilica trece mai departe 
la punctul 7 de pe ordinea de zi, proiectul de hotarare nr.5/17.01.2025 privind desemnarea 
reprezentantilor Consiliului Local al comunei Puchenii Mari in Consiliul de Administratie si in 
Comisia pentru Evaluarea si Asigurarea Calitatii din cadrul Scolilor gimnaziale din comuna 
Puchenii Mari, judetul Prahova pentru anul scolar 2024-2025, aduncand la cunostinta tuturor ca 
trebuiesc propusi 3 membrii. 
    Domnul consilier Cozar Octavian Ionut, propune pe dna Udrea Lavinia Ioana pentru Consiliul 
de Administratie, iar domnul consilier Dumitrache Marian propune pe dna Maluroiu Maria 
Magdalena. 
Se supune la vot si  se voteaza in unanimitate  
    Pentru Comisia  de Evaluare si Asigurare a Calitatii in Scoli, dl consilier Chirca Marin, 
propune pe domnul Tanase George Laurentiu si dl consilier Dumitrache Marian propune pe dna 
consilier Gradinaru Vasilica. 
     Se supune la vot si se voteaza in unanimitate pentru dna consilier Gradinaru Vasilica. 
  Dna presedinte de sedinta consilier Gradinaru Vasilica trece mai departe la punctul 8 de pe 
ordinea de zi, proiectul de hotarare nr.6/17.01.2025 privind imputernicirea primarului comunei 
Puchenii Mari, Negoi Constantin, in vederea semnarii tuturor documentelor aferente dosarului 
nr.20408/281/2024 in numele Consiliului Local Puchenii Mari, dupa care spune ca acest proiect 
de hotarare necesita sa fie cat mai bine studiat, avizul comisiei juridice pentru acest proiect fiind 
nefavorabil. 
   Dl primar Negoi Constantin prezinta situatia de la Km 45 unde s-a facut dezmembrare, iar 
terenul aferent imobilului (fost magazin Km 45) a fost vandut proprietarului cladirii, iar portiunea 
pe care se afla niste anexe mici pentru care a fost necesar sa se faca dezmembrarea a ramas 
la FEDERALCOP, unde este nevoie de cale de servitute. 



   Dna consilier Gradinaru Vasilica, presedintele de sedinta spune ca o sa si insuseasca 
actiunea, o sa ia legatura cu domnul avocat Dumitru Cristian sa discute cu privire la acest dosar 
existent pe rol si daca mai este cazul o sa il punem pe ordinea de zi a sedintei urmatoare. 
   Totodata dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca colegii de la USR au cerut clarificari, dar 
dumneaei doreste sa vada actiunea si o sa il mandateze pe avocat. 
        Se supune la vot si se voteaza in unanimitate pentru amanarea acestui proiect de 
hotarare. 
   Dna presedinte de sedinta consilier Gradinaru Vasilica trece mai departe la punctul 9 de pe 
ordinea de zi, Intrebari, interpelari, diverse. 
   Domnul consilier Cozar Octavian Ionut a pus problema furtului de la Scoala Pietrosani, 
deoarece vor mai multe detalii la acest aspect, daca s-au gasit  sau alte detalii referitoare la 
acest caz, iar domnul primar a spus ca da, avem o adresa de la Inspectoratul Judetean de 
Politie Prahova in sensul ca Parchetul de pe langa Judecatoria Ploiesti a inaintat dosarul penal 
catre Parchetul de pe langa Judecatoria Buftea in vederea reunirii la alta cauza penala a 
infractorilor. 
   Domnul Cozar Octavian Ionut a intrebat-o  pe dna secretar general daca aceste calculatoare 
furate erau asigurate. 
   Dna secretar general raspunde ca domnul primar poate sa dea informatii referitoare la aceast 
aspect. 
   Domnul primar spune ca acestea urmau sa fie asigurate, prin natura contractului nu au fost. 
   Doamna consilier Maluroiu Maria Magdalena spune ca de obicei ar trebui ca aceste bunuri sa 
se asigure pe parcursul delurarii contractului. 
   Domnul consilier Cozar Octavian Ionut mentioneaza ca dumnealui stie ca aceste asigurari se 
fac. 
   Domnul primar zice ca receptia a fost facuta pana in sarbatori si foarte repede a avut loc furtul 
calculatoarelor, iar pentru faptul ca urma ca in data de 08.01.2025 sa se dea in folosinta acest 
imobil(scoala) acolo nu a intrat altcineva decat Firma de curatenie, iar inainte de acestia Firma 
de Constructii, iar pe camerele pe care le avem in comuna s-au vazut masinile dar nu si 
numerele acestora. 
  Domnul primar mai spune ca cei implicati au si alte dosare cu alte infractiuni si acest lucru nu 
se rezolva repede. 
   Domnul consilier Cozar Octavian Ionut mai intreaba daca in scoala erau camere, dupa care 
domnul primar ii raspunde ca nu. 
   Doamna consilier Udrea Lavinia Ioana intreaba  pe domnul primar daca Sistemul de 
supraveghere din comuna functioneaza, deoarece in vara le-ati  aratat biroul cu echipamentul 
prin care se monitorizeaza sistemul de Supraveghere consilierilor  si ca urmeaza sa angajam pe 
cineva care va supraveghea acest sistem. 
    Domnul primar raspunde ca nu functioneaza in totalitate acest sistem din diferite motive pana 
la receptie. 
   Domnul consilier Dumitrache Marian intreaba cand va fi receptia. 
   Domnul primar spune ca este un proiect in derulare, exista o drona, 65 de camere de 
supraveghere din care unele functioneaza iar altele nu. 
   Dna consilier Udrea Lavinia Ioana intreaba in ce sate functioneaza acest sistem de 
supraveghere iar domnul primar spune ca urmeaza sa intabulam toate drumurile dupa care 
demaram obtinerea autorizatiei de construire  pentru acestea. 
   Dna consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca avem un angajat care supravegheaza aceste 
camere  si care sunt camerele functionale si totodata spune ca dumneaei nu este de acord sa 
se plateasca un om numai pentru a supraveghea. 
   Domnul consilier Cozar Octavian Ionut doreste sa vada proiectele acestea cu camerele de 
supraveghere si doreste si situatia furtului si asigurarea bunurilor iar din punctul de vedere al 
dumnealui nu ar vrea sa se mai intample aceste lucruri,  din alte surse a aflat ca a mai fost un 



furt din bunurile comunei in urma cu cativa ani si sa avem asigurari in viitor pentru toate bunurile 
comunei. 
   Domnul consilier Petre Constantin spune ca acele furturi au fost in urma cu 10 ani si acestea 
s-au prescris. 
   Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca pe viitor trebuie sa fim mai atenti si sa avem in 
vedere sa facem aceste asigurari  si pe bunuri. 
      
   Dna consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca aceasta paguba este 50.000 euro. 
   Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca din adresa primita de la Inspectoratul de Politie 
Prahova, reiese un lucru bun si totodata suntem pe drumul cel bun. 
  Domnul consilier Dumitarche Marian, propune un sistem de supraveghere special al Scolii 
Pietrosani, dupa care raspunde domnul consilier Herea Constantin si spune ca oricum la 
evaluarea nationala  se instaleaza un sistem de supraveghere performant. 
   Domnul primar spune ca avem foarte multe probleme de rezolvat. 
   Domnul consilier Cozar Octavian Ionut spune ca  aceste camere de supraveghere puse in 
toata comuna  sa poata citi tot ce trebuie. 
   Domnul primar  spune ca aceste camere de supraveghere au respectat proiectul. 
   Dna consilier Gradinaru Vasilica intreaba daca camerele de supraveghere functionale sunt 
impartite pe sate iar domnul primar spune ca da. 
   Doamna consilier Maluroiu Maria Magdalena intreaba daca pana in acest moment s-au aplicat  
amenzi celor care arunca gunoaie prin comuna. 
   Domnul consilier Dumitrache Marian intreaba daca aceasta monitorizare se salveaza intr-un 
cloud si de ce este nevoie de un om angajat pentru supraveghere.  
   Domnul primar raspunde ca da, iar acest angajat are si alte sarcini de indeplinit care sunt 
stipulate in fisa postului. 
   Doamna Maluroiu Maria Magdalena intreaba daca in proiectul pentru reabilitarea Scolii 
Puchenii Mosneni scrie ca materialele vechi sunt recuperabile iar domnul consilier Cozar 
Octavian Ionut intreaba daca avem diriginte de santier. 
   Domnul primar raspunde ca da materialele pe care putem sa le recuperam, le recuperam si 
avem diriginte de santier. 
   Doamna consilier Maluroiu Maria Magdalena spune ca doreste sa le punem la dispozitie 
proiectele Nzeb iar domnul primar spune ca nu se poate deoarece suntem la faza de PUZ. 
   Dna consilier Gradinaru Vasilica intreaba daca putem sa extindem obiectul de activitate in 
cadrul Societatii Apa-Canal Puchenii Mari iar domnul primar spune ca  nu se poate. 
  Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca or sa se gandeasca la un proiect cu privire la acest 
aspect. 
  Dupa toate discutiile de mai sus, domnul Felix Bulearca se ridica, ia cuvantul si spune ca este 
deputat de Prahova din partea partidului USR si ca ii face placerea sa participe in sedinta de 
Consiliu local al comunei Puchenii Mari, il felicita pe domnul primar pentru energia pastrata de 
atatia ani. 
  Domnul deputat Felix Bulearca spune ca o sa aiba un Cabinet Parlamentar  in comuna 
Puchenii Mari si este disponibil pentru oricare dintre cetatenii comunei care vor sa apeleze la 
dumnealui sa ii ajute sa-si rezolve problemele, deoarece a constatat ca exista foarte multe in 
comuna. 
  Domnul primar Negoi Constantin ii multumeste pentru felicitarile transmise si ii spune domnului 
deputat ca am avea nevoie la Primarie de o masina pentru politia locala, daca poate sa ne ajute 
sa luam  una printr-un transfer. 
  Domnul consilier Cozar Octavian Ionut intervine si il intreaba pe domnul primar de ce nu 
cedeaza  dacia Duster politistilor locali si dumnealui sa se deplaseze cu masina personala, sau 
daca se poate cu bicicleta sau trotineta, dupa care domnul primar spune ca cu bicicleta sau 
trotineta sa merga dumnealui si totodata le aduce la cunostinta tuturor ca foarte multi ani la rand 



cand a fost nevoie sa  aplice Legea 18/1991 a mers pe toate campurile cu masina personala, 
acum  nu se mai poate. 
     Intervine si domnul consilier judetean Catalin Ignat  care spune ca la prima sedinta a  
Consiliului Judetean o sa ridice problema cu donatia unei masini pentru Primaria Puchenii Mari 
si ca orice problema avem dumnealui este dispus sa ne ajute. 
  Domnul primar Negoi Constantin ii multumeste pentru tot. 
   Dna consilier Gradinaru Vasilica intreaba referitor la camerele de supraveghere in ce sate 
functioneaza aceste camere si daca Scolile sunt supravegheate toate. 
  Doamna consilier Maluroiu Maria Magdalena doreste sa stie in ce stadiu sunt Proiectele 
referitoare la Scoala si Gradinita. 
  Doamna consilier Udrea Lavinia Ioana adreseaza o intrebare domnului primar referitor la cele 
2 cereri cu privire la treceriile de pietoni in zona Scolilor si  la care s-a primit raspuns din partea 
Primariei ca trebuie sa se astepte aprobarea Bugetului Local pe anul 2025, de ce ar trebui sa se 
astepte aprobarea acestui buget pentru niste marcaje simple, necesita foarte mari cheltuieli ca 
de fapt, grija Primariei este de a asigura siguranta copiilor in zona Scolilor. 
   Domnul primar Negoi Constantin spune ca se vor rezolva odata cu aprobarea Bugetului. 
   Doamna consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca acestea sunt cheltuieli de mentenanta nu de 
buget, iar dansa mai mentioneaza faptul ca are o lista cu 79 de parinti care au semnat in 
vederea marcarii treceriilor de pietoni in zona Scolilor, pentrtu siguranta copiilor lor. 
   Domnul primar Negoi Constantin a spus ca a raspuns destul la toate intrebarile adresate, nu 
mai poate sa stea, ridicandu se si plecand. In acelasi timp s-au ridicat si domnii consilieri din 
cadrul partidului PNL si au plecat. 
   Dna consilier Gradinaru Vasilica, presedintele de sedinta a spus ca secretarul general sa 
consemneze in procesul verbal al sedintei din acea zi ca nu este de acord ca acestia au plecat 
inainte de a declara dumneaei sedinta inchisa. 
   Doamna consilier Udrea Lavinia Ioana a intrebat o pe doamna presedinte de sedinta daca a 
dat un avertisment primarului pentru ca a fost jignita de “mama si de tata” in sedinta din 
18.12.2024. 
       Dna consilier Gradinaru Vasilica, presedintele de sedinta a spus ca nu are dumneaei 
calitatea de al sanctiona pe primar, dumneaei poate sanctiona numai Consiliul Local. 
      Doamna consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca are dreptul ca si consilier local sa puna 
intrebari despre comuna si sa i se si raspunda. 
      Dna consilier Gradinaru Vasilica, presedintele de sedinta a spus ca nu au fost jigniri de 
natura aceea pe care o sustine doamna consilier Udrea Lavinia Ioana si daca doreste poate 
face sesizare la prefectura. 
    Doamna consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca de asta doreste sa se aprobe sa se 
transmita live, inregistrare video si audio, ca sa se vada in inregistrarea respectiva ce se 
intampla in aceste sedinte. 
   Dna consilier Gradinaru Vasilica, presedintele de sedinta spune ca s-a pus in discutie tonul pe 
care vorbeste domnul primar, dar nu are un temei legal prin care sa ii dea avertisment 
primarului. 
  Dupa discutia de mai sus s-a discutat si despre Societatea Apa-Canal Puchenii Mari. 
  Domnul consilier Cozar Octavian Ionut spune ca doreste ca in urmatoarea sedinta de consiliu 
sa fie prezent si domnul director al Societatii, sa le prezinte situatia acesteia si in acelasi timp 
spune ca doreste si situatia pe care a solicitat-o dnei contabil referitoare la buget in sedinta din 
18.12.2024. 
Doamna consilier Maluroiu Maria Magdalena spune ca doreste si dumneaei o situatie cu stadiul 
tuturor proiectelor in derulare, mai doreste si situatia bugetului Societatii Apa Canal Puchenii 
Mari. 
  Domnul consilier Cozar Octavian Ionut ridica problema tuturor obiectivelor la felul cum sunt 
realizate lucrarile de  constructie, finisaje si altele,  care ar trebui sa aiba prin natura contractului  



o garantie minima, iar dna consilier Maluroiu Maria Magdalena spune ca garantia minima este 
de 36 luni, dupa care consilier Cozar Octavian Ionut spune ca trebuie sa se rezolve problema 
furtului de la Scoala Pietrosani, problema camerelor de supraveghere, doreste ca dna director 
Toma Cornelia sa fie prezenta in sedintele de consiliul local, in care se discuta situatia Scolilor 
de pe raza comunei. 
    Dna consilier Gradinaru Vasilica, spune ca daca la fiecare receptie facuta exista o comisie, 
aceasta comisie trebuie sa verifice lucrarea obiectivului respectiv si sa sesizeze faptul ca 
lucrarile sunt de proasta calitate, iar contractorul este obligat sa faca remedierile. 
   Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca doreste ca si la  blocuri, sa vina dirigintii de santier 
sa explice ce lucrari au fost facute, ca acolo nu i se pare ca au fost facute lucrari de calitate iar 
cu privire la imprumutul facut de catre Primarie vor sa stie si dumnealor destinatia acestui 
imprumut. 
    Domnul consilier Dumitrache Marian spune ca din cate stie dumnealui imprumutul facut a fost 
pentru obiectivul Intersectia Puchenii Mari si Drumul de legatura nu cunoaste celalat obiectiv. 
    Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca se poate face verificari cu privire la lucrarile 
executate. 
  Nemaifiind nici o discutie si constatand ca ordinea de zi a fost epuizata, dl.presedinte de 
sedinta declara sedinta inchisa. 
               Presedinte de sedinta,                                                     Secretar general, 
                     Consilier, 
              Gradinaru Vasilica                                                            Ceocea  Mariana          
     

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

                                     
 
 
 
 
 
 
 

 
 


